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Številka: 9000-29/2024 

Datum:              21. 10. 2024        

                                                                                                 PREDLOG 

   

 

Z A P I S N I K 

 

 

19. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 21. oktobra  2024, ob 15. 

uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška 

Gajšek, županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila sklepčnost 

seje. 

 

Skupaj prisotni svetniki: mag. Sonja Žibrat, Franjo Rozman, Eva Zorko, Luka Žižek, Miha Damiš, Nuša 

Vrabl Ferenčič, Dušan Fric, Blaž Prelog, dr. Andrej Čuš, Sergeja Puppis Freebairn, Milan Klemenc, Jernej 

Čuš, Petek Štefan, Ljudmila Grabar, Alen Iljevec, Dejan Rožmarin, Sergej Ivanuša, mag. Vlasta Stojak, 

Vladimir Koritnik,  Alen Hliš, dr. Metka Petek Uhan, dr. Uroš Vek, Andrej Lazar, Lina Habjanič, Šeruga 

Boštjan, mag. Sonja Purgaj, dr. Renata Debeljak in Maša Goričan. 

 

Svojo odsotnost je v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta napovedala in opravičila:  

Sandra Pjanić. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor mestne uprave, Benjamin Panikvar, vodja 

Oddelka za javne finance, Alenka Korpar, direktorica Skupne občinske uprave občin v Spodnjem 

Podravju, Matej Gajser, vodja Oddelka za splošne zadeve, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske 

dejavnosti, Denis Hrga, Oddelek za splošne zadeve, Stanka Krajnc Letonja, Kabinet župana, Zdenka 

Ristič, Oddelek za splošne zadeve in Mirjana Ščavničar Orešek, Oddelek za splošne zadeve. 

 

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Dženana Kmetec, Luka Tetičkovič, Gregor 

Mlakar, Anemari Kekec in Gabrijela Milošič. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 19. redno sejo je županja predlagala 10 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek, dne 10. oktobra 2024, objavljeno in dostopno na spletni strani 

Mestne občine Ptuj, na naslovu www.ptuj.si in v zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

Predlog za skrajšani postopek v 6. točki dnevnega reda: 

 

http://www.ptuj.si/
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Osnutek (predlog) Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi proračunskega sklada –  

skrajšani postopek 

 

Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe, je županja mestnemu svetu predlagala 

v obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo soglasno podpirata 

predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija: Ker navedene spremembe in dopolnitve spreminjajo obstoječi predpis v 

manjši meri so, v skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za 

sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Ker ni bilo razprave na predlog za skrajšani postopek v 6. točki dnevnega reda, je predsedujoča dala na 

glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog za sprejem odloka po skrajšanem 

postopku  v 6. točki dnevnega reda, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

V nadaljevanju je županja navzočim predstavila predlagani dnevni red, kot sledi: 

DNEVNI RED:  

1. Predlog zapisnika 18. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2025 

3. Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Ptuj 

4. Predlog Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na območju 

Mestne občine Ptuj 

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije 

za opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode v Mestni občini Ptuj 

6. Predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi proračunskega sklada 

7. Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v 

Mestni občini Ptuj 

8. Volitve in imenovanja: 

a) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda 

Knjižnica Ivana Potrča Ptuj 

b) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju novega člana Sveta za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu 

9. Pobude in vprašanja 

10. Informacije 

a) Program izvedbe nadzora javnih sredstev v Mestni občini Ptuj za leto 2024, I. sprememba 

 

Nato je sledilo glasovanje na predlagani  dnevni red seje. 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o predlaganem 

dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani dnevni red. 
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1. Predlog zapisnika 18. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Ker na predlog zapisnika ni bilo pripomb, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 18. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani predlog zapisnika. 

 

2. Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2025 

 

Vsi odbori ocenjujejo, da je predlagani proračun ustrezna podlaga za 30 dnevno javno razpravo.  

 

Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za finance, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, 

Odbor za gospodarstvo in Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo soglasno podpirajo 

predlog odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2025. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo z večino glasov podpira predlog odloka o 

proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2025. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog Odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2025 predstavila. 

Povedala je, da ne jemljemo dodatnih kreditov, da je v proračunu načrtovanih nekaj potrebnih investicij, 

da pa bi jih bilo potrebno načrtovati še več, ampak glede na razpoložljiva sredstva, ki jih imamo so ključne 

investicije izgradnja sončnih elektrarn, cestna infrastruktura, obnova strehe Glasbene šole Karol Pahor 

Ptuj, začetki nadgradnje vodovodnega sistema, manjkajoča kanalizacija in nekaj nakupov gasilske 

opreme. Pove, da je Mestna občina ena izmed občin, ki je na vrhu seznama občin, ki dobivajo iz naslova 

obveznih nalog premalo sredstev, prav tako dobiva Mestna občina Ptuj premalo sredstev po glavarini. 

Nato je županja navzoče povabila k razpravi. 

 

Najprej so razpravljali vodji svetniških skupin, nato pa še posamezni mestni svetniki. 

 

V razpravi so sodelovali: Milan Klemenc iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ, dr. Uroš 

Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka, Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje 

Svoboda, Franjo Rozman iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka, Dejan Rožmarin iz 

svetniške skupine Nova Slovenija - Krščanski demokrati, Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica, Alen 

Iljevec iz svetniške skupine Ptuj je naš, Sergej Ivanuša iz Državljanskega gibanja Resni.ca, mag. Sonja 

Žibrat iz svetniške skupine Socialnih demokratov Ptuj, Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje svoboda 

Ptuj, Nuša Vrabl Ferenčič iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka, Sergeja Puppis Freebairn 

iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ in mag. Vlasta Stojak iz svetniške skupine Socialnih 

demokratov Ptuj. 

 

Milan Klemenc iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ pove, da so v svetniški skupini 

proračun proučili, pove da je četrtina občin v Republiki Sloveniji podfinanciranih. Žalosti dejstvo, da so 

nekatere druge, predvsem okoliške občine prefinancirane in da bi država morala narediti uravnilovko in 

urediti zadeve. V svetniški skupini ugotavljajo, da so nastavki, ki so bili narejeni v prejšnjem mandatu 

nastavki za zdaj. Pove, da ga veseli, da so bili uslišani in da so načrtovana sredstva za obnovo mestne 

hiše, ki je obnove zelo potrebna. Pove, da bo potrebno stopiti skupaj in sprejemati ter delati zadeve, ki so 

dobre za občane. 
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Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka, pove da predlog proračuna kaže na 

varčevanje, kar je upravičeno in razumljivo. Poudari, da nekatere investicije, ki so se izvajale v preteklih 

letih, danes ne nosijo neke dodane vrednosti in ne polnijo proračuna, ampak ravno obratno. Poudari, da ni 

neke pravilne usmeritve, kje bodo kakšne industrijske cone ali podjetja, ki bi lahko pri nas delovala. Prav 

tako pa nimamo namenskih sredstev, s katerimi bi se to razvijalo. V preteklosti se je prodalo kar nekaj 

nepremičnin in ta sredstva so bila namenjena tekoči potrošnji v proračunu. V prihodnje bi lahko uredili  

sklad ali konto v proračunu, ker bi se sredstva od prodaje zbirala za potrebe investiranja industrijske cone 

ali za potrebe investiranja v stanovanjsko gradnjo. Izpostavi, da je rast plač pri Javnem zavodu za 

mladino, šport in turizem Ptuj nadpovprečna. Glede na to, da je bil tudi eden izmed glavnih vzrokov 

združitve zavodov varčevanje in stroškovna učinkovitost, bi bilo dobro premisliti o tem. Kot pozitivno stran 

bi izpostavil projekt OŠ Breg, saj je šola potrebna obnove. Prav tako pa se strinja z Milanom Klemencem 

iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ, da je obnove potrebna tudi mestna hiša. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda pove, da svetniška skupina podpira predlog, da 

je predlagani proračun ustrezna podlaga za 30 dnevno javno razpravo. Pove, da jih skrbi prihodkovni del 

proračuna in da na odhodkovni del lahko zelo malo vplivajo. Potrebno bi bilo pridobiti nove prebivalce, saj 

mladi odhajajo v druge občine in prav tako bi bilo potrebno poskrbeti za stanovanja. Veseli jih, da so 

zagotovljena sredstva za Glasbeno šolo Karol Pahor, za financiranje zobozdravstvene službe, upa tudi na 

nadgradnjo Zdravstvenega doma Ptuj in se zahvali za vse. 

 

Franjo Rozman iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka pove, da so proučili proračun, veseli 

so investicije za gasilce, opredeli se glede športa, saj je indeks ostal enak, torej ni nobenega povišanja, 

stroški pa so se povišali. Pove, da so v prejšnjem mandatu s strani vlade bili uslišani in so lahko pomagali, 

zdaj so zadeve drugačne. Želi, da se investicijska nemoč v celotni regiji spremeni in v ta namen bodo dali 

konkretne predloge. Pove, da svetniška skupina podpira predlog, da je predlagani proračun ustrezna 

podlaga za 30 dnevno javno razpravo, z razpravo pa bodo nadaljevali na naslednji seji.  

 

Dejan Rožmarin iz svetniške skupine Nova Slovenija - Krščanski demokrati pove, da tudi oni podpirajo 

predlog, da je predlagani proračun ustrezna podlaga za 30 dnevno javno razpravo. Izrazi strinjanje s 

svetnikom Milanom Klemencem iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ in svetnikom dr. 

Urošem Vekom iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka. Veseli ga, da je v predlog proračuna 

vključena tudi OŠ Breg. 

 

Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica poda informacijo, da je z vladne strani v usklajevanju Zakon o 

financiranju občin, po noveli zakona bo možna izdaja občinskih obveznic, kar bi lahko imelo vpliv na 

prihodkovno stran proračuna. Županja Nuška Gajšek pove, da so obveznice dodaten dolg, ki ga bo nekoč 

potrebno vrniti.  

 

Alen Iljevec iz svetniške skupine Ptuj je naš pove, da je sistem, tako kot je nastavljen, nevzdržen. Pove, 

da so investicije o katerih so govorili predhodniki zgolj vzdrževanja in da pravih investicij ni. Samo 

vzdržujemo stvari, ki jih imamo, smo talec strategij iz preteklosti, ki so si očitno postavile prevelik standard, 

ki ga mi danes ne moremo niti vzdrževat, kaj šele nadgrajevat. Prav je, da se to pove in da upanja, kar se 

tiče državne politike, ni. Proračun na odhodkovni strani raste v nebo, za neprave stvari, ne za investicije, 

ampak za čisto neprave stvari. Pove, da je sicer za dvig plač funkcionarjem skrajni čas, ampak milijarda in 

pol dodatnih sredstev samo za to, sprašuje se od kod se bodo zagotovila sredstva. Pove, da bo potrebno 

strnit glave in za naprej naredit trdne temelje in dobre strategije, saj bo zmanjkalo denarja tudi za tekoče 

vzdrževanje. Pove, da razdrobljenost, ki smo jo pustili s tem, da smo občine razdrobili očitno ni peljala v 

pravo smer. Vsaka vas ima svoj vrtec in svoj dom krajanov. To je standard, ki vprašanje kako dolgo ga 

bomo lahko vzdrževali. Verjetno, ko ga več ne bo mogoče, bodo nastale tendence, da se spet 

združujemo. Pove, da podpira predlog, ampak da v dvorani verjetno ni nikogar, ki bi bil s tem zadovoljen, 

izbire pa ni.  



5/16 

Sergej Ivanuša iz Državljanskega gibanja Resni.ca se zahvali za besedo in pove, da je sprejemanje 

proračuna za leto 2025 vse prej kot lahka naloga, pove da je dolg, ki ga ima občina zelo velik, slabih 

osemnajst milijonov evrov, vendar se moramo zavedati, da se krediti še bodo morali najemat in da druge 

poti ni, saj je prihodkovna stran za enkrat toliko nižja.  

 

Mag. Sonja Žibrat iz svetniške skupine Socialnih demokratov Ptuj pove, da je proračun odraz realnega 

stanja v Mestni občini Ptuj in tega ne moremo zanikat. Drugo dejstvo je, kot je že bilo rečeno, da so 

mestne občine podfinancirane in to je faktor na katerega trenutno nimamo vpliva, je pa realni pokazatelj 

tega, da se ta ostanek sredstev, ki nam manjka odraža vedno na investicijah. Ne strinja se s svetnikom  

Alenom Iljevec iz svetniške skupine Ptuj je naš, da se nič ne dela in da nič ni narejeno. V preteklih štirih 

letih je bilo narejeno ogromno investicij. Lansko leto je bilo prvo leto, ko so te bile nekoliko manjše. Pove, 

da je potrebno izvajati tudi investicijska vzdrževanja, da premoženje občine ne propada. Potrebno je 

razmislit, kaj bi se v proračunu dalo drugače optimizirat, organizirat ali bi se kakšni odhodki lahko drugače 

oblikovali. Pove, da bi tudi javni zavodi morali razmislit o drugih virih in se ne zanašat samo na občinska 

sredstva. Potrebno je tudi povišati prihodke, mogoče z dvigom nadomestila za stavbno zemljišče, kar 

seveda ni všečno. Treba je delati na tem, da se število prebivalcev v občini poveča in da iz tega vira 

potem lahko dobimo tudi več sredstev na prihodkovni strani. Pove, da v roku 30 dni, ko bo razprava, bo 

verjetno ogromno želja, ogromno stvari se bo spremenilo, mogoče bomo nekatere predpostavke znali bolj 

jasno videt, mogoče bo znana povprečnina. Zavedati se moramo, da vseh želja ne bo mogoče uresničiti. 

Apelira na to, da so svetniške skupine pri tem racionalne. V kolikor država ne bo spremenila sistema 

financiranja, se sprašuje, kaj se bo z mestnimi občinami v naslednjih letih zgodilo, saj če ti država nekaj 

naloži, da nekaj izvajaš, potem ti mora tudi to financirat.  

 

Nato je potekala razprava med posameznimi mestnimi svetniki. 

 

Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje svoboda Ptuj pove, da je razprava na tem mestnem svetu podobna 

razpravi na svetovnem nivoju glede svetovnega povišanja povprečne temperature. Vsi vemo, da je 

potrebno nekaj spremenit, vendar se nič kaj ne spremeni. Kot predstavnik mlade generacije, ni zadovoljen 

s tem, kaj se tukaj pogovarjajo in na kak način se bere ta proračun. Če pogledamo številke, plačilo obresti 

in kreditov, 2, 5 milijona, ki bi jih lahko porabili za investicije. Zadolžili smo se za nekaj za kar smo verjeli, 

da nam bo na dolgi rok prineslo dodano vrednost, dodane vrednosti pa ni. Videti je, da dodano vrednost 

prinašajo predvsem kolesarske poti, rekonstrukcije cest, investicije v športne dvorane in gasilska vozila. 

Absolutno si želi, da bi v naprej razmišljali drugače. Da bi usmerili pogled v naprej. Verjame, da je mogoče 

komu vseeno ali pa se ne zaveda naslednjih nekaj let. Kot predstavnik mlade generacije, bi si želel, da 

nekdo tukaj razmišlja o vprašanju novih kapacitet za stanovanja in o novih gospodarskih conah. Če 

mislimo, da bomo povišali prihodke, da bomo imeli denar za investicije, na podlagi korakov, ki jih delamo, 

se zelo motimo. Z nekaterimi predhodnimi govorniki se strinja, iz leta v leto se pogovarjamo bolj o 

vzdrževalnih delih, ne pa o investicijah, ki so res investicije. Leto 2024 in 2025 je investicijsko zelo 

podhranjeno. Pove, da bo zanimivo spremljati predlog proračuna za leto 2026 in ali bo to služilo kot 

podlaga za nov mandat. Želi, da bi premogli toliko modrosti, da se bodo našle prave investicijske 

priložnosti, predvsem razvojne. Sprašuje se, kdo si lahko zamisli razvoj kraja brez razvoja gospodarstva in 

kapacitet za življenje. Strinja se glede povprečnine, saj je tudi to ena stvar, ki je v državi močno 

podplačana. Pove pa, da so nekatere druge občine tudi podplačane, pa se boljše razvijajo. Pove, da če se 

ne bomo zelo hitro začeli obnašati kako drugače in pričeli vlagati v projekte, ki bodo res prinašali dodano 

vrednost in več finančnih sredstev na prihodkovni strani, se bomo kot občina dejansko utopili v stroških, 

predvsem vzdrževanih del in ne nazadnje nazadovali. 

  

Alen Iljevec iz svetniške skupine Ptuj je naš pove, da nikoli ni rekel, da se ni nič storilo, pove da 

investicijska vzdrževanja nikakor ne morejo voditi v napredek. Če bo šlo v tem tempu naprej, v naslednjih 

letih niti investicijskih vzdrževanj ne bomo zmogli. Ne strinja se s tem, da bi prihodkovno stran rešili s tem, 

da bi višali davke, saj tako ne bomo privabili mlade in preprečili, da bi ti odhajali, ampak se bo zgodilo 
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ravno obratno. Še enkrat poudari, da investicijska vzdrževanja nikakor niso tista, ki bi vodila v napredek, 

seveda so pa nujno potrebna.  

 

Nuša Vrabl Ferenčič iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka pove, da sta glavnino tistega 

kar je želela povedati že povedala Alen Iljevec iz svetniške skupine Ptuj je naš in Alen Hliš iz svetniške 

skupine Gibanje svoboda Ptuj. Pove, da se veliko pogovarjamo o odhodkovni strani, premajhen poudarek 

pa je na prihodkovni strani, ki je praktično prazna. Sprašuje se, o čem se bodo pogovarjali leta 2026 in 

2027, saj se boji, da ne bo nič kaj boljše, ampak k večjemu slabše. Pove, da so tri stranke, ki so sedaj  

tukaj, v vladi in da bi se lahko kaj naredilo na državni ravni. Občina pa mora pripeljati gospodarstvo, saj 

samo, če bomo imeli gospodarstvo, bomo imeli tudi prihodek.  

 

Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ pove, da je prihodkovna 

stran problematična, saj vsi skupaj premalo naredimo, da bi privabili ljudi. Pove, da imamo tudi projekt 

Zgodovinskega mesta, kjer je predvideno aktivno iskanje vlagateljev, pristopiti bi morali bolj tržno oziroma 

marketinško in manj birokratsko, saj počasi zmanjkuje idej. Pohvali, da so na Ptuju dobro urejene zadeve 

v zdravstvu, kulturi in športu, saj se za to nameni precej sredstev. Potrebno bo nameniti več sredstev 

projektom v kulturi in športu, ki so namenjeni širši množici in ne samo ozko določeni skupini. Potrebno bi 

bilo pogledati, koliko kateri festival prinaša dodane vrednosti in zadeve primerno ovrednotit in ne 

namenjati sredstev pavšalno oziroma vsem enako. Tudi zadeve pri zavodih bi bilo potrebno spremeniti in 

razmisliti o skupni nabavni službi, če so mogoče možne še kakšne združitve, racionalizacije in drugo. 

Omeni tudi, da se obeta zvišanje stroškov elektrike in plač. Poudari, da bi bilo potrebno projekt 

Zgodovinskega mesta Ptuj mednarodno predstavit in morda bi bili uspešni.  

 

Mag. Vlasta Stojak iz svetniške skupine Socialnih demokratov Ptuj se zahvali za besedo in pove, da je 

situacija realna in da smo bili v podobnem položaju leta 2024 in podobno razpravljamo sedaj za leto 2025. 

Če gledamo mestno občino in državo, smo v podobni situaciji. Ves investicijski denar za države je v bistvu 

evropski denar, tudi država ne more z integralnim proračunom delati nekih pomembnih strateških 

investicij. Tako se nam dogaja tudi v mestnih občinah. Pri gradivu je tabela iz katere se vidi, da so vse 

mestne občine podfinancirane in to je zagotovo prvi korak, da je potrebno skupaj z ZMOS-om delati, da 

bomo ta denar, kjer imamo zakonske obveznosti tudi dobili s strani države in ne bomo zajedali investicij. 

Drugo dejstvo pa je, da se je finančna perspektiva zaključila z decembrom 2023 in je realno, da se bodo 

prve faze naslednjih investicij začele konec leta 2025, 2026 in tako do leta 2029. Zato ni realno 

pričakovati, ker še tudi ni razpisov, ni pogojev da bi začeli črpat evropski denar v letu 2025, zato je to čas, 

da se dobro premisli, kam se bo vlagal denar v letu 2026, 2027 in 2028 (stanovanja, poslovne cone, 

pridobivanje investitorjev). Pove, da se dela na tem, sprejeli smo Strateški načrt Mestne občine Ptuj, ki ga 

je pripravila razvojna agencija. Poudari dve zadevi, da ne moremo gledati na vsako leto posebej, ampak 

srednjeročno, na štiri do šestletno obdobje, kaj lahko v tem obdobju naredimo, da se nam bo poznalo pri 

razvoju mesta. Drugo na kar želi svetnica opozoriti pa je  Zakon o spodbujanju skladnega regionalnega 

razvoja, kjer bi dobili  zakonsko podlago, da bi se denar iz integralnega računa stekal v regije ne samo iz 

kohezijskega. Priložnost bo, da se občine združujejo. Ta zakon bo občine morda prisilil, da bodo skupaj v 

regijah vlagale v strateške projekte. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj 

za leto 2025 ter predlog odloka ocenjuje kot primerno podlago za izvedbo 30 dnevne javne 

razprave.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Predlog Odloka o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine 

Ptuj 
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Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za splošne zadeve in lokalno 

samoupravo soglasno podpirata predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka ustanovitvi Sveta za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Predlog Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na območju 

Mestne občine Ptuj 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo  soglasno podpirajo predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o odvajanju in čiščenju 

komunalne in padavinske odpadne vode na območju Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o predmetu in pogojih za podelitev 

koncesije za opravljanje obvezne lokalne gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka spremembah in dopolnitvah 

Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne lokalne gospodarske 

javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-26, 

PROTI-0, VZDRŽAN-2) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi  proračunskega sklada 

 

Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo soglasno podpirata 

predlog odloka. 
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Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodeloval Alen Hliš iz svetniške skupine 

Gibanje svoboda Ptuj, zanima ga ali je predlog usklajen z zakonodajo in če so v ta sklad plačevale tudi 

druge občine in ali so plačevale redno. Županja Nuška Gajšek razloži, da se sklad ukinja zato, ker je 

prazen in se več ne polni, saj smo se odločili da se CERO Gajke zaprejo. V sklad niso plačevale druge 

občine, Mestna občina je edina financerka. Razloži, da je vse zakonsko podprto, saj se drugače gradivo 

ne bi obravnavalo na mestnem svetu. Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje svoboda Ptuj za jasnost 

dokumenta predlaga, da se obrazložitev dopolni, da bo iz obrazložitve jasno razvidno, da je Mestna 

občina Ptuj edina financerka. Županja odgovori, da se bo dodatna obrazložitev pripravila. 

 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka 

o ustanovitvi  proračunskega sklada, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v 

Mestni občini Ptuj – ČISTOPIS 

 

Odbor za finance  in Odbor za gospodarstvo soglasno podpirata predlog pravilnika. 

 

Občinska uprava je pripravila ČISTOPIS točke Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja 

kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Mestni občini Ptuj in ga objavila 18. 10. 2024 na spletni strani. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog pravilnika v čistopisu, nanj nima pripomb in ga 

predlaga mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme čistopis predloga Pravilnika o ohranjanju in 

spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Mestni občini Ptuj, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

8.a Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda 

Knjižnica Ivana Potrča Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o imenovanju 

Tanje Nikolovski in Nuše Vrabl Ferenčič za predstavnici Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 

zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj. 

 

Odbor socialno varstvo, zdravstvo in kulturo se je seznanil s predlogom sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov 

Mestne občine Ptuj v Svet zavoda Knjižnica Ivana Potrča Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 
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PROTI-0, VZDRŽAN-1) sprejel predlagani sklep. 

 

8.b Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju novega člana Sveta za 

preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o prenehanju 

dolžnosti članu Marjanu Pšajdu in o imenovanju novega člana,  Franca Ropiča, predstavnika Združenja 

šoferjev in avtomehanikov Ptuj v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za splošne zadeve in lokalno 

samoupravo sta se seznanila s predlogom sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o 

imenovanju novega člana Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Pobude in vprašanja 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 

pobudo št. 548/19: 

Predlagamo, da Mestna občina Ptuj enkrat mesečno organizira dan odprtih vrat, ki bi občankam in 

občanom omogočil neposredno podajanje pobud za izboljšanje kakovosti življenja v naši občini. 

Obstoječa možnost podajanja pobud prek spletnih platform po našem mnenju ni dovolj dostopna za 

starejše občane, katerih digitalne veščine so pogosto slabše razvite kot pri drugih skupinah prebivalstva. 

Verjamem, da bi fizična prisotnost in možnost osebnega naslova pobud v prostorih Mestne občine Ptuj 

občanom omogočila lažji dostop do tega pomembnega procesa. Prosimo, da Mestna občina Ptuj preuči 

možnost uvedbe tega mesečnega dogodka, ki bi pripomogel k večji vključenosti vseh generacij v občinske 

odločitve. 

 

Mag. Vlasta Stojak, svetniška skupina Socialnih demokratov Ptuj je posredovala  

pobudo št. 549/19: 

Mesto Ptuj je zelo fotografirano mesto, predvsem veduta, fotografirana z desne strani reke Drave. Na 

vseh fotografijah so vidni moteči grafiti na betonskem zidu ob reki, kar kazi lepoto vedute in daje sporočilo 

o našem mestu ter odnosu do kulturne dediščine. Podajam pobudo, da se odstrani grafite z zidu ob reki 

Dravi. Predlagam tudi, da v mestu Ptuj opravimo ogled tudi drugih turistično zelo fotografiranih točk in v 

njihovi bližini odstranimo morebitne moteče grafite. 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina SDS je posredoval 

vprašanje št. 550/19: 

Koliko oseb ima prijavljeno stalno ali začasno prebivališče v stanovanjih, ki so v lasti MO Ptuj? Preveri se 

naj, ali se število prijavljenih ujema s podpisano pogodbo o najemu stanovanja in MO Ptuj naj s to analizo 

seznani Mestni svet MO Ptuj. 

Utemeljitev: Na območju UE Ptuj je po podatkih lastnikov stanovanj in pisanju nekaterih medijev prišlo do  

domnevnega ponarejanja vlog za prijavo stalnega prebivališča. Večino teh nepooblaščenih prijav je bilo 

na novih objektih in preko elektronskega načina oddaje vloge. Lastniki so bili napoteni, da na pristojni 
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upravni enoti podajo zahtevo, da se lahko oseba, ki ni lastnik nepremičnine prijavi na upravni enoti le ob 

njihovi prisotnosti. 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina SDS je posredoval 

pobudo št. 551/19 (foto): 

V Slomškovi ulici se naj uredi možnost kratkotrajnega parkiranja za dostavo na način, ki bo prijazen do 

lastnikov in najemnikov lokalov ter trgovin. Preveri se naj možnost prestavitve količkov ob tržnici, da bo 

možno ob dostavnem vozilu izogibanje vseh ostalih mimo vozečih avtomobilov.  

Utemeljitev: Vsi si želimo oživitve mestnega jedra. Gonilna sila tega je ob meščanih tudi gostinska 

ponudba, storitvena in trgovska dejavnost, … Vsi našteti potrebujejo čim bolj prijazne pogoje za svojo 

dejavnost. Eden izmed glavnih pogojev za dobro poslovanje je dostopnost. Nekateri ponudniki imajo 

težave, kako brez tega, da so v prekršku, pripeljati blago v svoj lokal ali trgovino. Prostora za kratkotrajno 

ustavljanje in parkiranje za potrebe dostave praktično ni in ko prevzamejo blago, zaustavijo ves promet v 

ulici. Če si želimo v mestu ponudnike blaga in storitev, jim moramo omogočiti 

primerne pogoje za delo, da bodo lahko s svojo dejavnostjo preko plačanih najemnin, davkov in 

prispevkov ter kreiranju novih delovnih mest prispevali k razvoju mesta. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

vprašanje št. 552/19: 

Zakaj se na območju Ulice heroja Lacka 10 in v njeni bližini ne izvajajo redni redarski obhodi? 

Stanovalci na Ulici heroja Lacka 10 so se vnovič obrnili name s ponavljajočo težavo, vezano na 

neprimerno ustavljanje avtomobilov na tej lokaciji. Kljub temu, da se redno obvešča redarsko službo o tej 

težavi, se dovolj redni obhodi ne vršijo. Razumem, da se ljudje ustavljajo primarno zaradi nakupa / 

naročila v spodnjem lokalu ali pa na banki, vendar prihaja do nevarnih prehitevanj in pa do tega, da 

tamkajšnji stanovalci velikokrat sploh ne morejo zapustiti lastnih parkirišč. Predlagam, da se v tem 

primeru, pozove k rednejšim obhodom redarskih služb in pa omogoči obiskovalcem / strankam 15-30 

minut brezplačnega parkiranja na bližnjih parkiriščih modre cone ob zapisu ure prihoda. Oziroma, naj 

pristojni pripravijo ustrezno rešitev nastale situacije. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

vprašanje št. 553/19: 

Ali je že prišlo do kakšnega napredka v zvezi s sofinanciranjem Pokrajinskega muzeja Ptuj-Ormož s strani 

občine Središče ob Dravi? 

Občinski svet občine Središče ob Dravi je v začetku leta 2019 sprejel sklep o odpovedi soustanoviteljskim 

pravicam in obveznostim v PMPO (brez predhodnega obvestila in posveta z ostalimi občinami 

soustanoviteljicami). Vezano na OE Ormož, so obveznosti soustanoviteljev izhajale tudi iz podpisane 

Pogodbe o medsebojnih pravicah, obveznostih in odgovornostih med soustanoviteljicami javnega zavoda 

PMPO in podpisanega aneksa k njej. V tej pogodbi in aneksu je bilo jasno navedeno, da občine Ormož, 

Središče ob Dravi in Sveti Tomaž financirajo na podlagi Dogovora o ureditvi premoženjskih razmerij med 

Občino Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž ter delitvi premoženja bivše Občine Ormož na dan 31. 

12. 2006, z dne 2. 7. 2008 po ključu števila prebivalstva. V skladu z aneksom k Pogodbi o medsebojnih 

pravicah, obveznostih in odgovornostih med soustanoviteljicami JZ PMPO je izhajalo, da financiranje 

občin soustanoviteljic zajema stroške vseh zaposlenih v OE Ormož (plače, materialne stroške, ...). 

Omenjena Pogodba in aneks še doslej nista bila spremenjena, kakor tudi ne Odlok o ustanovitvi JZ 

PMPO, kljub rednim in večkratnim pozivom občinam soustanoviteljicam. PMPO tako že peto z lastnimi 

sredstvi plačuje izpadli delež, ki ga občina Središče ob Dravi, ki je izstopila iz soustanoviteljstva, ne 

plačuje za delovanje OE Ormož (od 1.1.2020 do 30.9.2024 znaša 73.168,87 EUR). Pri čemer kot 

omenjeno odlok, pogodba med soustanovitelji in aneks, ostajajo nespremenjeni. Muzej kot JZ ni pristojen 

za spremembo odloka, predvsem pa ne more občinam sugerirati, kako naj bo financirana OE Ormož v 

prihodnje, to je izključno v domeni soustanoviteljev. 
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Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 554/19: 

Predlagam, da se za predvideno božično-novoletno dogajanje pripravi javni poziv ustvarjalcem in 

umetnikom, ki bi želeli sodelovati pri dogajanju. Na Ptuju imamo precej veliko možnosti izbire med raznimi 

nastopajočimi in pa ustvarjalci, ki bi lahko pomembno prispevali k dogajanju tudi ob koncu leta. Kljub temu 

je vsako leto tako rekoč enako dogajanje, kjer sodelujejo isti ljudje. Predlagam, da se skuša nabor razširiti 

in lahko na ta način tudi oplemenitimo programsko dogajanje med prazniki.  

 

Maša Goričan, svetniška skupina SDS je posredovala 

pobudo št. 555/19: 

Podajam pobudo, da se čim prej pristopi k sanaciji mostu na lokalni cesti v Žabjaku (cesta s parc. št. 879, 

k. o. 388, Rogoznica, ki je javno dobro v upravljanju MO Ptuj) čez potok Rogoznica, ki je pri GURS 

evidentirana pod parc. št. 885/15, k. o. 388, Rogoznica. Most je zaprt pri hišni številki Žabjak 8. 

 

Maša Goričan, svetniška skupina SDS je posredovala 

vprašanje št. 556/19 (foto): 

Prosim tudi za študijo o tem, kakšno škodo bo ta zapora mostu čez Rogoznico naredila za kmetijsko 

dejavnost (opuščanje dejavnosti). Kako naj kmetje brez dostopa do svojih zemljišč obdelujejo svoje njive 

in travnike? 

Utemeljitev: Most je bil zgrajen pred letom 1910 in je več kot 100 let zgledno služil svojemu namenu, 

dokler se leta 2022 ni zaprl za promet. Sedaj je dotrajan, vendar ključen za nemoteno opravljanje 

kmetijske dejavnosti. Most nujno potrebuje obnovo, zato apeliram, da se nemudoma vključi v investicijske 

načrte ter da se začne obnavljati še v tem letu. 

 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 557/19 (foto): 

Podajam pobudo glede neformalnega parkirišča ob Dravi na cesti LZ326281, ki je postalo divje 

odlagališče za različne vrste smeti. 

Gre za neformalno parkirišče, kjer se je stanje v zadnjih mesecih močno poslabšalo, saj se količina 

odloženih odpadkov tedensko povečuje. Na tem parkirišču so redno opaženi različni odpadki, vključno z 

gradbenim materialom, gospodinjskimi odpadki in kosovnim materialom. To ne le onesnažuje okolje, 

ampak tudi uničuje estetski videz območja, ki bi sicer lahko služilo kot prijeten prostor za rekreacijo in 

sprostitev ob reki Dravi. Poleg tega so smeti zlahka vidne tudi iz Puhovega mostu, kar negativno vpliva na 

podobo mesta, še posebej za mimoidoče in turiste, ki vsakodnevno prečkajo most. Občani so zaskrbljeni 

zaradi pogostih opažanj tovornih vozil, ki nezakonito pripeljejo odpadke in jih odvržejo na tem 

neformalnem parkirišču. Po poročanju so nekateri celo opazili tovornjake, ki med vožnjo skozi območje 

odlagajo smeti. Ta praksa postaja vse bolj zaskrbljujoča in zahteva takojšnjo pozornost. 

Predlagam naslednje ukrepe za reševanje te problematike: 

1. Namestitev informativnih tabel – Na tem neformalnem parkirišču bi bilo treba postaviti jasno vidne table, 

ki opozarjajo na prepoved odlaganja smeti in morebitne kazni. Tovrstni preventivni ukrepi bi lahko odvrnili 

kršitelje in opozorili na resnost te problematike. 

2. Poostren nadzor– Predlagam uvedbo bolj strogega nadzora v tem območju, ter opravljanje rednih 

kontrol pristojnih služb ali celo namestitvi kamer za nadzor, kar bi omogočilo identifikacijo prekrškarjev. 

3. Takojšnja odstranitev obstoječih odpadkov – Nujno je, da se smeti, ki so že odložene na tem parkirišču 

(glej priloženo fotografijo), čim prej odstranijo. Njihova prisotnost ne le kazijo videza območja, temveč tudi 

onesnažujejo okolje in predstavljajo nevarnost za zdravje in varnost prebivalcev, prav tako so odpadki 

vidni tudi iz Puhovega mostu, kar močno vpliva na podobo našega mesta. 

Neformalno parkirišče ob Dravi na cesti LZ326281 se je spremenilo v divje odlagališče odpadkov, kar 

zahteva takojšnjo intervencijo. S postavitvijo informativnih tabel, poostrenim nadzorom in takojšnjim 

odstranjevanjem smeti bi lahko pomembno izboljšali stanje. 
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Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 558/19: 

Podajam pobudo za proučitev možnosti ureditve prometnega režima v naselju Turnišče. Dolge in ozke 

ulice predstavljajo resno nevarnost za vse udeležence v prometu, še posebej za ranljive skupine, kot so 

otroci in starejši. Zato predlagam, da se analizira trenutno stanje prometa in identificirajo ključna 

problematična območja. S tem bi lahko oblikovali celovit načrt, ki bi se osredotočil na izboljšanje prometne 

varnosti. Pomembno je, da se v proces vključijo prebivalci, ki najbolje poznajo specifične izzive v svojem 

okolju. Uvedba ukrepov za umirjanje prometa bi morala temeljiti na rezultatih te analize, pri čemer bi se 

lahko upoštevali različni pristopi. Verjamem, da lahko s skupnimi močmi razvijemo rešitve, ki bodo 

resnično prispevale k varnejšemu in bolj prijaznemu okolju v Turnišču. Hvala za vašo pozornost in upam 

na vašo podporo pri tej pobudi. 

 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 559/19 (foto): 

Podajam pobudo za postavitev trendovskih in vpadljivih znakov »Šola v bližini« na Prešernovi ulici in 

Muzejskem trgu v bližini OŠ Olge Meglič. Na Prešernovi ulici in Muzejskem trgu naj se postavijo "Znaki 

šola v bližini", ki bodo trendovski in vpadljivi. Talne označbe so sicer prometni znaki, ki je po veljavni 

zakonodaji enak stoječim t.i. vertikalnim oznakam. Vendar je narava človeka taka, da velika večina gleda 

po "luftu" kot na tla (razen v določenih primerih) zato podajam pobudo, da se na novo postavijo trendovski 

in vpadljiva prometna označba, ki bo opozarjala na bližino šole. Menim, da bi postavitev bolj vidnih in 

vizualno izstopajočih znakov, ki bi bili zasnovani v skladu s sodobnimi oblikovalskimi smernicami, 

pripomogla k večji varnosti otrok v okolici šole. Takšni znaki bi dodatno opozarjali voznike na potrebo po 

previdni vožnji in upoštevanju prometnih predpisov v bližini šolskega območja. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 560/19: 

Podajam pobudo, da se preveri možnost združitve Pokrajinskega muzeja Ptuj Ormož (PMPO) in Knjižnice 

Ivana Potrča Ptuj, z namenom racionalizacije poslovanja in optimizacije stroškov. Obe ustanovi sta 

soustanoviteljici občin spodnjega Podravja, kar pomeni, da imata obe pomembno vlogo pri kulturnem, 

zgodovinskem in izobraževalnem delovanju v regiji. Glede na to, da so v bližnji prihodnosti napovedane 

gospodarske težave in recesija, bi združitev lahko prinesla občutne prihranke pri obratovalnih stroških 

obeh zavodov, kar bi koristilo vsem občinam, ki ju soustanavljajo. Predlagam, da Občina Ptuj na 

naslednjem srečanju županov spodnjega Podravja poda pobudo za preučitev možnosti združitve obeh 

zavodov. Pomembno je, da se pred tem temeljito preverijo vse vidike, vključno z: 

• Smiselnostjo združitve: Ali je združitev smiselna z vidika obstoječih funkcij in poslanstev obeh zavodov? 

Kako bi lahko združitev vplivala na izvajanje njunih dejavnosti in storitev za prebivalce ter širšo javnost? 

• Potencialni prihranki in stroški: Kakšni bi bili dejanski prihranki pri operativnih in obratovalnih stroških? 

Prav tako pa je treba oceniti morebitne stroške združitve, kot so pravni postopki, reorganizacija kadra, 

infrastrukture in sistemov. 

• Zakonske podlage: Pred izvedbo združitve je nujno potrebno temeljito preveriti skladnost z veljavno 

zakonodajo in uredbami, ki urejajo delovanje javnih zavodov in kulturnih institucij. Zakonski okvir mora 

omogočati takšne združitve, da bi bila izvedba pravno veljavna in brez zapletov. 

• Sinergijski učinki: Preučiti je treba, ali bi združitev ustvarila dodatno vrednost v smislu izboljšane 

koordinacije, boljše izrabe virov, deljenja strokovnega znanja ter povečane učinkovitosti delovanja obeh 

institucij. Možno je, da bi se s povezovanjem muzejske in knjižnične dejavnosti odprle nove priložnosti za 

skupne projekte, programe in prireditve, kar bi še dodatno obogatilo kulturno življenje v regiji. 

Poleg združitve Pokrajinskega muzeja PMPO in Knjižnice Ivana Potrča predlagam, da se prav tako preuči 

možnost združevanja ali povezovanja drugih občinskih zavodov in ustanov, kot so Narodni dom Ptuj, 

Dominikanski samostan in Gledališče Ptuj. Cilj bi bil doseči večjo sinergijo pri izvajanju dejavnosti, 

zmanjšanje stroškov upravljanja ter izboljšanje kakovosti storitev, ki jih te ustanove ponujajo občanom in 

obiskovalcem. Na ta način bi občine spodnjega Podravja lažje obvladovale prihajajoče finančne izzive, 
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hkrati pa bi ohranile visoko raven kulturnih in izobraževalnih dejavnosti, ki so ključnega pomena za razvoj 

regije. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 561/19: 

Podajam pobudo, na katero smo že večkrat opozorili tako svetniki kot občani, da pod starim mostom 

manjka turistična tabla, druga pa je popisana z grafiti. To daje zelo slab vtis turistom in obiskovalcem 

mesta, kar negativno vpliva na turistično podobo Ptuja. Stari most je pomembna točka, ki jo dnevno 

obišče veliko turistov, zato je ohranjanje urejenosti na tem mestu nujno za izboljšanje turistične izkušnje. 

Podajam predlagam, da se izvedejo naslednji ukrepi: 

• Namestitev manjkajoče turistične table: Manjkajoča tabla je pomemben vir informacij za turiste, zato je 

treba čim prej poskrbeti za njeno nadomestitev. 

• Odstranitev grafitov z obstoječe table: Popisano tablo je potrebno očistiti ali zamenjati z novo, da bo 

ponovno služila svojemu namenu in prispevala k urejeni podobi turistične točke. 

• Vzpostavitev rednega vzdrževanja: Predlagam, da se zagotovi redno vzdrževanje vseh turističnih tabel v 

mestu, da bi se preprečile podobne težave v prihodnosti. 

Poleg tega naprošam za pripravo konkretne časovnice izvedbe teh ukrepov. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 

pobudo št. 562/19: 

Podajam pobudo za proučitev možnosti namestitev dodatnih košev za smeti na problematičnih lokacijah v 

mestu.  

Podajam pobudo, da pristojne službe opravijo kontrolo na lokacijah kjer je povečano odmetavanje 

odpadkov kot npr.: Sončni park kjer se ob koncih tedna hitro naberejo smeti in cigaretni ogorki. Javne 

službe Ptuj sicer zagotavljajo redno čiščenje, vendar menim, da bi postavitev dodatnega števila košev za 

smeti prispevalo k bolj urejeni podobi parka ob predpostavki, da ozaveščamo obiskovalce za varovanje 

okolja z odmetavanjem smeti v koše. Prav tako v mestnem parku, ki je priljubljeno zbirališče, še posebej 

za družine in učence bližnje šole, ter na mestni tržnici kjer se prav tako odmetavajo smeti in cigaretni 

ogorki, kar meče slabo luč na naše mesto. Predlagam, da se prouči možnost nameščanja dodatnih košev 

za smeti na tržnici. Zavedam se, da je potrebno slediti uporabi košev, ki so skladni s katalogom urbane 

opreme in predlagam, da se prouči možnost namestitve drugih košev v neposredni bližini t.i. »varovanega 

območja tržnice, ki bi bili sprejemljivi za uporabo na tem območju. 

Predlagane lokacije za postavitev novih košev za smeti: 

1. Pod cerkvijo: Ta območje je pogosto obiskano, zato je postavitev koša tam nujna. 

2. Pri Maistru na nasprotni strani tržnice: Ta del je prav tako prometen in potrebuje ustrezno število košev 

za smeti. 

3. Dva koša na strani proti banki: To je ena izmed bolj obiskanih poti, kjer je večja gostota prometa 

pešcev. 

4. Dva koša na strani, ki v smeri Prešernove ulice: Tudi tukaj je opazen povečan promet, zato bi dodatni 

koši bistveno pripomogli k zmanjšanju odpadkov na ulici. 

Predlagam tudi, da se ob teh lokacijah, kjer je težava s smetenjem najbolj očitna, postavijo opozorilne 

table ali druge oblike komunikacije, ki bi spodbujale ljudi, da smeti odlagajo v koše in ohranjajo čistočo 

javnih prostorov. Z namestitvijo zadostnega števila smetnjakov in vzpostavitvijo rednega nadzora nad 

čistočo teh lokacij bi dosegli vidno izboljšanje stanja ter prispevali k lepšemu in bolj urejenemu mestu. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 

pobudo št. 563/19: 

Podajam pobudo, da se preveri, ali so bile ob sanaciji cestišča na ulici K Jezeru položene prazne cevi za 

optično omrežje. Poleg tega prosim, da se ugotovi trenutni status napeljave optičnega omrežja in 

krajanom posredujejo natančne informacije o načrtih za priključitev. Krajani na ulici K Jezeru so izrazili 

zanimanje, kdaj bodo tudi oni deležni priključka na optično omrežje, ne glede na to, ali gre za Telemach 
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ali Telekom. Zato se postavlja vprašanje o trenutnem statusu tega projekta. Optično omrežje je za občane 

ključnega pomena, saj omogoča hitrejšo in bolj stabilno internetno povezavo, kar je v današnjem času 

nujno za kakovostno komunikacijo in delo od doma. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala pobudo št. 

564/19: 

Podajam pobudo za sanacijo in asfaltiranje Ulice Franca Košca. Krajani Ulice Franca Košca opozarjajo na 

nevzdržno stanje občinske ceste, ki je še vedno neasfaltirana in polna lukenj. Zaradi slabe prometne 

infrastrukture ta cesta postaja vse bolj neprevozna, kar predstavlja težave za lokalne prebivalce in 

uporabnike ceste. Podajam pobudo, da se Ulica Franca Košca čim prej preplastit, da se zagotovi varna in 

udobna vožnja za vse uporabnike. Če to letos ni več mogoče, predlagajo, da se vsaj sanira tista dela 

ceste, ki so najbolj problematična, da bo cestišče prevozno tudi čez zimo. V naslednjem letu pa se naj 

načrtuje celovita obnova ceste, vključno z asfaltiranjem. Krajani si želijo, da se stanje ceste čim prej reši, 

saj je dobro vzdrževana infrastruktura ključnega pomena za kakovost bivanja in varnost v lokalni 

skupnosti. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 

pobudo št. 565/19: 

Podajam pobudo, da se pripravi krajinsko-arhitekturni natečaj za ureditev območja ob Dravi od gostilne 

Ribič do križišča s Cafovo ulico. Natečaj bi služil pridobivanju idejnih rešitev za celostno ureditev tega 

pomembnega območja, ki vključuje območje nekdanjega "KOTEKSA" in območje obrežja reke Drave ob 

Dravski ulici. Pri tem bi se upoštevala tako funkcionalnost prostora kot tudi ohranitev grajske vedute, ki je 

ključnega pomena za identiteto mesta. 

Namen prenove je oživiti dogajanje neposredno ob reki Dravi z ureditvijo, ki bi omogočila nove priložnosti 

za druženje, rekreacijo in prireditve. Poseben poudarek bi bil na oblikovanju amfiteatralnega 

prireditvenega prostora s pogledom na grajsko veduto v ozadju, kar bi ustvarilo unikatno in privlačno 

kuliso za različne dogodke ter hkrati poudarilo naravno in kulturno dediščino tega dela mesta. S krajinsko-

arhitekturnim natečajem bi zagotovili premišljene rešitve, ki bi omogočile harmonično povezavo med 

urbanim prostorom in naravnim okoljem ob Dravi. Celostna ureditev bi pomembno prispevala k večji 

kakovosti bivanja v mestu ter spodbudila oživitev obrežja kot prostora za kulturno, športno in družabno 

življenje. Verjamem, da bi takšen projekt z amfiteatralno zasnovo in grajsko veduto kot osrednjim 

vizualnim elementom dodal pomembno vrednost območju ter privabil prebivalce in obiskovalce, kar bi 

pozitivno vplivalo na mestni utrip ob reki Dravi. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 

pobudo št. 566/19: 

Podajam pobudo za izvedbo postopkov t.i. "Berljivost mestnega obzidja", ki je izjemnega pomena za 

ohranjanje naše bogate zgodovinske in kulturne dediščine. Cilj projekta je, da mestno obzidje, kot eden 

ključnih elementov naše zgodovinske identitete, postane bolj vidno, dostopno in razumljivo tako 

prebivalcem kot obiskovalcem mesta. S tem bi se ne samo ohranili pomembni zgodovinski artefakti, 

ampak bi jim tudi dali novo vrednost skozi sodobno interpretacijo in vključitev v današnje mestno življenje. 

Zavedam se, da je nadaljevanje tega projekta zahteven proces, ki zahteva obsežna finančna sredstva in 

dolgoročno načrtovanje in sistematičen pristop. Predlagam, da zaradi obsežnosti in kompleksnosti 

projekta predlagam, da se pristopi k sistematičnemu reševanju, ki bi vključevalo sodelovanje z različnimi 

ključnimi deležniki in institucijami tako na nacionalni kot na evropski ravni. Med ključnimi partnerji bi lahko 

bili poleg Mestne občine Ptuj, Ministrstva za Kulturo, Zavod za varstvo kulturne dediščine tudi univerze in 

raziskovalne ustanove, ki se ukvarjajo z ohranjanjem kulturne dediščine, ter strokovnjaki s področja 

arhitekture in urbanizma. Zelo pomembno je, da se v projekt vključi tudi širša javnost, saj bi s tem povečali 

občutek pripadnosti in ponosa nad našo dediščino. 

Projekt bo vsekakor zahteval znatna finančna sredstva, ki jih Mestna občina Ptuj sama nikakor ne more 

zagotoviti, zato bi bilo ključno raziskati možnosti financiranja preko nacionalnih in evropskih finančnih 
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instrumentov, kot so Evropski sklad za regionalni razvoj (ESRR), Evropski socialni sklad (ESS) ter kulturni 

programi, kot je Ustvarjalna Evropa. S pomočjo teh virov bi se lahko zagotovila potrebna finančna 

podpora za uspešno izvedbo projekta. 

Upoštevanje sodobne arhitekture 

Pri nadaljnji obnovi in ureditvi tega območja pa ne smemo pozabiti tudi na umestitev modernih in času 

primernih gradenj. Pomembno je, da ustvarimo sozvočje med staro in novo arhitekturo – prehod med 

zgodovinskim in sodobnim mora biti premišljen in estetsko uravnotežen. S tem bi omogočili, da se nova 

arhitektura harmonično zlije z zgodovinsko zasnovo mesta, a hkrati ohrani svojo lastno identiteto in 

funkcionalnost. Zavedati se moramo, da tisto, kar gradimo danes, bo v prihodnosti postalo del naše 

kulturne dediščine. Moderni objekti, ki jih danes umestimo v mestno tkivo, bodo čez čas tudi sami postali 

del zgodovinskega mozaika. Zato je ključno, da gradimo premišljeno in s spoštovanjem do preteklosti, a z 

vizijo za prihodnost. Naš cilj mora biti ustvarjanje trajnostnih in kakovostnih prostorov, ki bodo v prihodnjih 

desetletjih in stoletjih predstavljali ponos našim naslednjim generacijam. Nadaljevanje projekta "Berljivost 

mestnega obzidja" predstavlja pomembno priložnost za povezovanje zgodovinske in sodobne arhitekture 

v našem mestu. S sodelovanjem z nacionalnimi in evropskimi institucijami ter z uporabo razpoložljivih 

finančnih virov lahko zagotovimo uspešno izvedbo projekta. Pri tem pa ne smemo pozabiti, da bodo nove, 

moderne gradnje, ki jih danes umeščamo, postale del prihodnje dediščine in pomemben zgodovinski 

prispevek k podobi našega mesta. Naš pristop mora biti usmerjen v ohranjanje preteklosti in sočasno 

gradnjo prihodnosti, ki bo trajnostno, estetsko in kulturno bogata. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 

pobudo št. 567/19 (foto): 

Podajam pobudo, da je nujno potrebno urediti osvetlitev prehodov za pešce na Maistrovi in Raičevi ulici. V 

jesenskih jutrih in večerih, ko so dnevi krajši in naravna svetloba močno upada, postane vidnost prehodov 

za pešce na omenjenih ulicah izjemno slaba. To predstavlja resno nevarnost za pešce, saj pogosto 

postanejo skoraj neopazni za voznike, kar lahko vodi do nevarnih situacij in prometnih nesreč. 

Razsvetljava teh prehodov je pogosto pomanjkljiva ali je celo ni, kar dodatno povečuje tveganje za 

morebitne poškodbe pešcev. Osvetlitev prehodov za pešce je ključnega pomena za zagotavljanje varnosti 

v urbanih območjih. Dobro osvetljeni prehodi omogočajo, da vozniki pravočasno opazijo pešce, kar 

povečuje možnosti za varno prečkanje ceste. Poleg tega jasno označeni in osvetljeni prehodi dajejo 

pešcem občutek varnosti, kar spodbuja aktivno hojo in zmanjšuje odvisnost od avtomobilov. Na Maistrovi 

in Raičevi ulici, kjer je promet precej gost, je nujno potrebno izboljšati razsvetljavo prehodov, da se 

zagotovi, da so pešci vidni vsem voznikom. Ob tem predlagam, da se razmislijo tudi o dodatnih ukrepih, 

kot so postavitev odsevnih trakov ali označevalnih znakov, ki bi še dodatno povečali vidljivost prehodov. 

Glede na to, da gre za državno cesto po vrhu vsega pa je to edina povezava med ŠC Ptuj na Volkmerjevi 

cesti in ŠC na Vičavi kjer dnevno migrira ogromno učencev in dijakov, predlagam, da koncesionar v 

sodelovanju z Direkcijo Republike Slovenije za infrastrukturo (DRSI) nemudoma pristopi k reševanju te 

problematike. Mestna občina Ptuj naj s svojimi strokovnimi službami zagotovi potrebno podporo pri 

izvedbi ukrepov za izboljšanje osvetlitve in varnosti prehodov za pešce. Nujna ureditev osvetlitve 

prehodov za pešce na Maistrovi in Raičevi ulici je ključnega pomena za zagotavljanje varnosti in udobja 

vseh uporabnikov. Z izboljšanjem vidljivosti prehodov bi zmanjšali tveganje za prometne nesreče in 

spodbudili večjo uporabo pešačenja kot načina prevoza. Učinkovita in trajnostna osvetlitev bo doprinesla k 

boljšemu življenjskemu okolju in večji kakovosti bivanja v našem mestu. 

 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 568/19: 

Ob izgradnji kanalizacije in širitvi cestišča v smeri od Bratje Reš do Štukov je položena napeljava za javno 

razsvetljavo. Ker so kabli popolnoma nezaščiteni, so jih na mnogih mestih poškodovali že med košnjo 

trave. Dodatna škoda lahko nastane ob izvajanju zimske službe v primeru čiščenja snega. Pozivamo, da 

se sprejme ustrezne zaščitne ukrepe. 



16/16 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

vprašanje št. 569/19: 

Kakšen je status projekta postavitve tehnologije za termično obdelavo mulja? Ali MO Ptuj vodi aktivne 

postopke pridobivanja projekta in v kakšni fazi so ti postopki? 

 

9. Informacije 

 

a) Program izvedbe nadzora javnih sredstev v Mestni občini Ptuj za leto 2024, I. sprememba 

  

 v sredo, 30. oktobra 2024 ob 15. uri, v Parku spominov, Komemoracija ob dnevu spomina 

na mrtve 

 

 v četrtek, 7. novembra 2024, v Dominikanskem samostanu,  30. obletnica Znanstveno-

raziskovalnega središča Bistra Ptuj 

 

 v petek, 8. novembra 2024, na ptujskem gradu, 20. obletnica Varne hiše Ptuj 

 

 v času med 9. in 11. novembrom 2024, na mestni tržnici, Martinovanje 2024 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče seznanila z informacijami. 

Ker je bil dnevni red 19. redne seje izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje in sejo sklenila ob 15.42 uri. 

 

 

Zapisnik pripravila: Nuška Gajšek 

Mirjana Ščavničar Orešek županja 


